
Hörja Byalag
Byastugan 2024-09-08

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Ekonomin är modest men stabil. Inkomstbringande verksamhet diskuterades och Peter har varit 
      i kontakt med Hörja IF angående om att tillsammans utföra dagsverke på Swedsafe.

§4. Trafikverket ger inte tillstånd att få montera blomsterlådor på broarna vid
      Hörjagården men diskussioner fördes om att kanske få till något förskönande i omgivningen.
      Patrik sonderar terrängen på kommunen om det finns krukor och kanske växter till övers som i
      så fall kunde användas.

      Angående planerna att få till stånd någon form av träningsanläggning på Åleden avvaktas  
      besked från Kommunen om det finns tomtmark som skulle kunna användas till ändamålet.

      Busshållplats i Källstorp: Ingvar Claesson jobbar på med underlag till Skånetrafiken.

§5. A, Förhoppningen är att få ihop en ansökan om bidrag för belysning vid GC-bron till
                 septemberdragningen i Röke sparbanksstiftelse.

B, Patrik och Peter planerar att representera på samverkansmöte med övriga byalag i Tyringe
                 gamla kommun den 16/9

C, Tyringe och Matteröds byalag är tillsammans med simklubben drivande i frågan om 
                fortsatt öppethållande av badet på Tyrs Hov. Henrik representerade på senaste mötet och
                rapporterar att kampviljan är god.

§6. Hemsidan uppdateras kontinuerligt och Henrik marknadsför detta på FB.
      Henrik åtar sig att anslå vår kalender på anslagstavlan vid Hörjagården.



§7. Facebook-sidan /-gruppen, Henrik försöker hålla uppe aktiviteten. 

§8. Åtgärdslistan avhandlades och det som var avklarat beslöts läggas till handlingarna.

      Hörjakalendern uppdaterades

§9. Röjning vid broarna 9/11 och helst även till Krommabron, Henrik marknadsför, Peter samordnar

      Att få till en obemannad butik där församlingshemmet ligger föreslogs av Mats och Peter som
      stämmer av med butikskedja och vår herre.

§10. Nästa möte blir den 27/10 19:00. Peter ordnar fika

§11. Ordförande Jenny Anell tackade för engagerat möte och förklarade det för avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


